

The SHKP Reading Club proactively promotes STEM education

新閱會積極推廣STEM教育

In recent years, the Group has been dedicated to promoting STEM education through the SHKP Reading Club and sponsored the publication of the *Hong Kong Chronicles for Children*, an illustrated book that explores intriguing history across various districts of Hong Kong, Kowloon, and the New Territories, as well as STEM knowledge, in an engaging way. The Group plans to distribute 3,000 copies free of charge to primary schools and kindergartens across Hong Kong, with the aim of fostering patriotic sentiment, promoting community involvement among children, and nurturing their interest in innovative technology.

The SHKP Reading Club organized the Read to Dream x Future Engineer Grand Challenge with the Hong Kong STEM Education Alliance once again this year, inviting all primary and secondary schools to design technology applications that showcase green innovation, artificial intelligence and smart living, thus inspiring students to channel their ingenuity into practical solutions and unleashing their potential for innovation.

集團近年透過新閱會致力推廣STEM教育，早前便贊助出版《兒童「地方志」——回歸尋寶》情景繪本。該書以有趣的方式探索分佈於港九新界各區有趣的歷史和STEM知識。集團並計劃向全港小學及幼稚園免費派發共3,000冊，藉此培養兒童對家國的情懷，對社區的歸屬感，以及對創科的興趣。



The SHKP Reading Club sponsored the publication of *Hong Kong Chronicles for Children*, which enhances children's understanding of Hong Kong's reunification and the community
由新地新閱會贊助出版的《兒童「地方志」——回歸尋寶》讓孩童對香港回歸及社區加深認識

此外，新閱會今年再度與香港科技創新教育聯盟舉辦「新地齊讀好書 x 未來工程師大賽」，邀請全港中小學設計「綠色創科」、「藝術科技」或「智慧生活」的科技應用，鼓勵學生們將創意轉化成實物，發揮創科潛能。

SHKP-Kwoks' Foundation meets with leaders of Zhejiang University in Hong Kong

新鴻基地產郭氏基金與浙江大學領導在港會面交流

The SHKP-Kwoks' Foundation (the Foundation) is committed to nurturing talent for the country. A delegation from Zhejiang University recently visited the Group's headquarters in Hong Kong and met with SHKP-Kwoks' Foundation Executive Director Amy Kwok to exchange views on strengthening collaboration on academic research and nurturing talent. In the meeting, Huang Xianhai, Vice President of the University, expressed his heartfelt gratitude to the Foundation for its donations over the years. As an honorary trustee of Zhejiang University, Amy Kwok cares deeply about the infrastructure development of the university and the beneficiary students, believing that Hong Kong has great demand for top talent, high-calibre graduates of Zhejiang University could pursue their entrepreneurial or career goals and achieve remarkable results in Hong Kong.

新鴻基地產郭氏基金致力為國家培育人才。浙江大學代表團早前親訪集團的香港總部，與新鴻基地產郭氏基金執行董事郭婉儀會面，了解浙大在科研、教學與人才培育等方面的最新發展。會面期間，黃先海副校長感謝新鴻基地產郭氏基金多年來的捐贈。作為浙江大學榮譽校董，郭婉儀十分關心大學目前的建設發展及受資助學生的情況，指出香港非常渴求高端人才，相信以浙大畢業生優秀實幹的作風，在香港創業或工作都必能大放異彩。



A delegation from Zhejiang University presents an illustrated book drawn by beneficiary students to SHKP-Kwoks' Foundation Executive Director Amy Kwok (middle) to express their heartfelt gratitude
浙江大學一眾嘉賓向新鴻基地產郭氏基金執行董事郭婉儀(中)送上受助學生親手繪制的畫冊，表達謝意和祝福